
Retsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Justitsministeren

Dato: 28. januar 2020

Udvalget udbeder sig ministrenes besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 800

Vil ministeren kommentere artiklen: ”Politiet fik ved en fejl fortrolige oplysninger fra et tele-

selskab,”, Jyllands-Posten den 26. januar 2020 og oplyse følgende:

– hvor længe har der været fejl i teledata, således at politiet har fået kendskab til mod-

partsnumre og indhold af sms’er?

– hvordan kan det forekomme, at teleselskaber har lagret disse data, når dette ikke er

tilladt?

– om noget lignende kan ske igen, og om dette er en risiko for andre teleselskaber, som

endnu ikke har oplevet dette problem?

– hvordan man i dag behandler problemet med, at man af og til stadig får modpart-

snumre med fra teleselskabet, og hvorfor det endnu ikke er lykkedes teleselskabet at

finde en løsning herpå?

Spørgsmålet bedes bevaret senest 2 dage før besvarelsen af REU alm. del - sam-

rådsspm. S.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Bang Henriksen

formand
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